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استقلال درحالی موفق شد در آبادان صنعت نفت را شکست 

دهد که در این بازی بازهم گلی دریافت نکرد تا خط دفاعی 

این تیم به همراه ســـنگربانش نمره قبولی بگیرند، هرچند 

برخی تغییر سیستم و روی آوردن کادرفنی آبی ها به روش ۴ 

دفاع خطی را در این موفقیت بی تاثیر نمی دانند اما عملکرد 

خوب سیدحسین حسینی هم درون دروازه استقلال طی این 

یکی دو بازی اخیر باعث شده است این تیم نسبت به گذشته 

بهتـــر عمل کند. درخصوص دیدار بـــا نفت آبادان عملکرد 

حسینی و شـــایعاتی که این روزها درخصوص استقلال به 

گوش می رسد، دقایقی با غلامپور همکلام شدیم. گفت وگوی 

»فرهیختـــگان« با مربی دروازه بان های اســـتقلال را در زیر 

می خوانید.

از بازی با نفت شـــروع کنیم، دیداری که منجر به کســـب ۳ 

امتیاز شیرین برای استقلال شد و موفق شدید با دست پر 

این شهر را به مقصد تهران ترک کنید. 

خدا را شکر بازی را بردیم. البته یک بازی منطقی و هوشمندانه را 

انجام دادیم که درنهایت با کسب هر سه امتیاز مسابقه همراه شد.

چطور از پس گرمای هوا برآمدید؟

هوا گرم نبود بلکه داغ بود! وقتی همان اول کار با سید برای گرم 

کردن به زمین آمدیم جریان هوا به گونه ای بود که انگار پشت کولر 

گازی ایستاده باشید و مثل همان، باد داغ به صورت ما می خورد 

به طوری که انگار روی صورت مان شلاق می خورد اما شکر خدا با 

همت بچه ها توانستیم با پیروزی میدان را ترک کنیم. به خصوص 

در این شـــرایط کرونایی و وضعیت آب وهوا و گرمای شدید آبادان 

این برد خیلی شیرین بود. البته نباید از صنعت نفت هم گذشت. 

تیم خوب نفت آبادان مهره های کلیدی و باارزشـــی دارد و از یک 

کادرفنی مجرب بهره می برد با این حال ما این بازی را با هوشیاری 

و انرژی خیلی بالا پشت سر گذاشتیم و توانستیم با کسب هر سه 

امتیاز به تهران برگردیم.

به نظر می رسد بازهم استقلال زمانی به انسجام و هماهنگی 

رســـیده که کار از کار گذشته و حالا بازهم باید برای عنوان 

دومی تلاش کند.

محرومیت و مصدومیت ها به اضافه شرایطی که کرونا به وجود آورد 

همه وهمه دست به دست هم داد تا استقلال در این فصل هم نتواند 

به رتبه ای که استحقاقش را دارد و جایگاه واقعی اش است، برسد. 

استقلال فوتبال واقعی ارائه داده و با جان و دل برای هوادارانش 

فوتبال بازی می کند و به جز همین هوادارانش به هیچ کسی هم 

وابسته نیست. می گویند اگر دست و پای اسب را ببندید گورخر 

می گوید شیر است و حالا استقلال هم به این روز افتاده.

اینکه می گویید استقلال به کسی یا چیزی وابسته نیست 

یعنی تیم های دیگر به چیزی وابستگی دارند؟

این طور نیست؛ در هر صورت من یک مثال زدم که همه چیز و همه 

نکات در آن است و آنهایی که باید، مطلب را می گیرند. استقلال 

یک اســـب سرکش است؛ اســـبی که فقط به خودش اتکا دارد و 

وابسته به هیچ کسی نیست .

از این بحث عبور کنیم. بازهم عکس هایی در آبادان از شما 

منتشـــر شـــد که بعد از گل های اســـتقلال روی سر و کول 

نامجومطلق و حسینی پریده بودید.

بله. این بار مجیدی شـــانس آورد روی ســـکوها بود وگرنه او را هم 

مصدوم می کردم.

در این وضعیت کرونا نمی خواهید کمی شرایط را رعایت کرده 

و خوشحالی های بعد از گل را کمی تعدیل کنید؟

واقعا نمی شود! بالاخره شرایط بازی و گل هایی که به ثمر می رسد 

هیجانات لحظه ای و خوشحالی زیادی ایجاد می کند که آدم باید 

همان لحظه خودش را خالی کند، هرچند این خوشـــحالی ها و 

شـــادی ها واقعا از ته دلم است و به هیچ وجه این مسائل نمایش 

و شو نیست.

استقلال دو بازی اخیر خود را با کلین شیت به پایان رسانده 

و گلـــی دریافت نکرده اســـت. این موضـــوع را باید به پای 

سیدحسین حسینی گذاشت یا کار دفاعی تیم؟

باید آن را به پای یک سیســـتم خوب گذاشت چون همه زحمت 

کشیدند. از زمانی هم که فرهاد مجیدی و کادرفنی تصمیم گرفتند 

دوباره با دفاع خطی ۴ نفره به میدان برویم هم بچه ها زحمت زیادی 

کشیدند و خوب دفاع کردند. سید هم واقعا محشر گلری کرد و در 

این دو بازی فوق العاده بود و به نظرم سنگ تمام گذاشت.

برخی عقیده دارند حسینی با توجه به سن و سالی که دارد 

می تواند سال های سال دروازه استقلال را بیمه کند.

من خودم به این حرف ایمان و اعتقاد کامل دارم.

البته به نظر می رســـد او باید از لحاظ روحی و روانی بیشتر 

خودش را قوی کند.

بله درســـت است هرچند درمجموع یک گلر باید همیشه روحیه 

داشـــته باشد و هیچ شکی در این مورد نیست اما از لحاظ فنی، 

تمرین کردن و تلاش، ســـید حرف ندارد و برای موفقیت هر کاری 

می کند. او سعی و تلاش زیادی می کند و امروز نتیجه این تلاش ها 

را هم خودش می بیند و هم تیم. به قول معروف، سید آینده استقلال 

است و می تواند ۱۰ تا ۱۵ سال دروازه این تیم را بیمه کند.

اما به نظر می رسد در کنار همه این مسائل یک دروازه بان باید 

یک رقیب در حد خود در تیم داشته باشد تا این موضوع هم 

بتواند بیش از پیش به وی کمک کند.

الان در لیـــگ ما کدام دروازه بان ثابت، رقیب در حد دارد؟ همین 

الان در پرسپولیس هم چنین وضعیتی حاکم است و گلر این تیم 

رقیب ندارد.

یعنی عقیده دارید در این خصوص روش و سیستم استفاده 

از دروازه بان ها تغییر کرده است؟

بله همین طور اســـت. وقتی به یک دروازه بان جوان این طور بها 

و میدان می دهند مجبور اســـت خودش را قدرتمند نشان داده و 

تحمیل کند، حالا چه رقیب داشـــته باشد چه نداشته باشد. این 

درحالی است که همه می گویند حسینی باید رقیب داشته باشد 

اما دیگر مثل سابق نیست تا به این شکل یک تیم را بست. به نظر 

من هم این موضوع امکان پذیر نیســـت. الان هم نه من می توانم 

کسی را گول بزنم و نه کسی می تواند من را گول بزند چون از نزدیک 

تلاش و سعی سید را برای موفقیت می بینم و هر روزی هم که تمرین 

تعطیل است او خودش اضافه بر سازمان تمرین کرده و بدنش را 

روی فرم نگه می دارد و الان هم که خدا را شکر شرایط خوبی دارد.

برخی شایعات درخصوص اختلاف بین مدیریت و کادرفنی 

صحت دارد؟

اصلًا چنین چیزی وجود خارجی ندارد و بین طرفین هماهنگی و 

همدلی خاصی وجود دارد. در این مدت که آقای سعادتمند آمده 

به خوبی پیگیر همه امور و مشکلات است و از همان زمانی که آمده 

برای استقلال سنگ تمام گذاشته و کارها را به نحواحسن انجام 

می دهد و جا دارد از وی به همراه دوستان در هیات مدیره به خصوص 

آقای عبدیان که به تازگی به این جمع اضافه شـــده است و سایر 

عزیزانی که برای استقلال زحمت می کشند تشکر کنم. اختلافاتی 

هم که می گویید صحت ندارد و درمجموع مشکلی نیست.

اما هواداران اســـتقلال اعتقاد دارند مدیریت نباید از همان 

ابتدا درحالی که هنوز شـــیوع کرونا در کشـــورمان افزایش 

داشت زیربار ازسرگیری رقابت ها می رفت.

الان دیگر این صحبت ها آب در هاون کوبیدن است و دیگر نمی توان 

در این خصوص صحبت کرد و چیزی هم نداریم بگوییم. بازهم به 

همان مثالی که اول صحبت هایم زدم شما را ارجاع می دهم چون 

همه چیز در آن نهفته است.

یک شایعه هم دیروز منتشر شد مبنی بر اینکه برخی بازیکنان 

اســـتقلال این طور مطرح کرده اند که اگر سال آینده فرهاد 

مجیدی باشـــد در این تیم نمی ماننـــد. این موضوع چقدر 

صحت دارد؟

اصلا چنین صحبت هایی مطرح نیســـت. ما چند بازی دیگر در 

لیگ به اضافه یکی دو بازی حساس در جام حذفی به همراه مرحله 

گروهی لیگ قهرمانان آسیا را در پیش داریم و الان اصلا بحث این 

صحبت ها نیست. به نظر من آنهایی که دشمن استقلال هستند 

می خواهند با این اخبار و حاشیه سازی ها به تیم ضربه بزنند و با 

این کارها می خواهند دوستان خودشان را به این تیم بیاورند.

یعنی از قصد این شایعات را درست می کنند؟

این عده دشمن استقلال هستند وگرنه هوادار واقعی که تیمش 

را دوست دارد در این شرایط حساس و کرونایی هیچ وقت نمی آید 

با این اخبار و حاشیه ها به تیم مورد علاقه اش ضربه بزند. اینها هم 

موفقیت استقلال را نمی خواهند. مخالفان استقلال اینچنین 

نفاق ایجاد می کنند تا انسجام و شاکله تیم را به هم بزنند هرچند 

ما دیگر به این مسائل عادت کرده ایم چون هرموقع تیم روی دور 

موفقیت و نتیجه گیری می افتد دشمنان و مخالفان شروع کرده و 

این حواشی را فقط برای استقلال ایجاد می کنند و جالب اینکه تا 

به حال سابقه نداشته چنین اخبار و حاشیه هایی را برای تیم های 

دیگر درست کنند.
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غلامپور در گفت وگو با »فرهیختگان«: برای استقلال شایعه می سازند تا دوستان خودشان را بیاورند!

 حسینی می تواند تا ۱۵-۱۰ سال 
وازه استقلال را بیمه کند در

اگر دست و پای اسب را ببندید گورخر می گوید شیر است!

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

گفتوگو

مهدی پاشـــازاده در اقدامی ناگهانی تیم ســـپیدرود را ترک کرد و 

درحالی که به تازگی به جمع گیلانی ها پیوسته بود راهی بوشهر شد. 

او در شـــرایطی با شاهین قرارداد بست که هنوز امضای قراردادش با 

تیم دسته یکی شمال کشور خشک نشده بود. این اقدام سرمربی 

بوشـــهری ها جنجال زیادی به همراه داشت و ســـپیدرودی ها از او 

شـــکایت کردند. با این حال سرمربی شـــاهین هنوز این حواشی را 

پشت سر نگذاشـــته در اولین بازی در هیبت سرمربی تیم شاهین 

شکست پرگلی را مقابل تیم گل گهر پذیرفت و پس از آن با مصاحبه ای 

جنجالی کار گل گهری ها را کثیف عنوان کرد. به نظر می رسد پاشازاده 

بنا را بر جنجال گذاشـــته و خیال دارد فصل جاری را پر سروصدا به 

پایان برساند. گفت وگوی »فرهیختگان« با این مربی جوان را بخوانید.

 

گل گهری ها در پاسخ به ادعاهای شما بیانیه ای منتشر کردند!

من نمی دانم گل گهری ها چه گفته اند و یا چه کرده اند چون این بازی برای 

من تمام شـــده است، ولی باید اعتراف کنم قاعده چنین بازی هایی را بلد 

نیســـتم. من فقط می گویم شب قبل از بازی باید تعداد اعضای مبتلا به 

کرونای تیم حریف مشخص می شد، نه چند ساعت مانده به برگزاری بازی. 

منظور من این است که اگر کرونا دارند که حرفی نیست ولی اگر نداشتند 

این بازی هایی که قبل از مسابقه درآوردند برای چه بود؟

 

پس دلیل این همه عصبانیت چه بود؟

باب شده است که هر تیمی مشکلاتش را گردن کرونا می اندازد. مشکلات 

تیم من مشکل من است پس باید بتوانم راهکاری برایش پیدا کنم. مصدومان 

تیم من ربطی به کرونا ندارند، ولی همه بدهی ها، مصدومیت ها، بازیکنان 

چند اخطاره و حتی دعواهای خانوادگی خود را به گردن کرونا می اندازند. 

آنها اگر کرونا داشـــتند پس در ورزشگاه چه می کردند؟ من دیگر در مورد 

این بازی حرفی ندارم. ما آمدیم در زمین بازی کردیم و به آنها تبریک گفتم. 

بازی تمام شد و با وجود داوری و ناداوری دیگر جای بحثی باقی نمی ماند. 

مشکل من کل لیگ است.

ولی به نظر نمی رسد همه چیز برایتان تمام شده باشد و ظاهرا هنوز 

ناراحتید!

بحث من این اســـت، این ضعف کلی فوتبال ماســـت که از موضوع کرونا 

سوءاســـتفاده می شـــود. چند هفته قبل در جریان بازی فولاد-نساجی و 

استقلال-پارس جنوبی کرونا دردسرساز شد. حالا ما تجربه بیشتری پیدا 

کردیم. چرا برای اینکه از کرونا سوءاستفاده نشود 2۴ساعت قبل از هر بازی 

تست نمی دهند و برنامه ریزی درستی نمی کنند. رعایت یک قانون مشترک 

که کاری ندارد. اینکه حریف مدام بگوید بازی برگزار می شود یا نمی شود 

جز اینکه برنامه و تمرکز تیم مرا به هم بریزد چیزی دیگری در پی ندارد.

 

برخی فکر می کنند شما با این حرف ها می خواهید پشت شکست 

مقابل گل گهر پنهان شوید؟

به هر که می خواهید بگویید که کار تیم من حرفه ای بود. وقتی شکست 

تیمم را پذیرفتم چه بهانه ای می خواهم بیاورم. تیم من با بدبختی ۱8 نفر 

شد. توان مان بیشتر از این نبود چون نفرات نداشتم. مصدوم داشتم و 

محروم و یک تیم که از پتانسیل تیم های پایه اش بهره مند نیست. 

۵ بازیکن اصلی تیم شاهین مصدوم بودند. قطعا از نظر تعداد 

بازیکن ضعیف ترین تیم هســـتیم، ولی مردانه بازی کردیم. 

سازمان لیگ باید تکلیف این بازی ها را مشخص کند. اینکه 

تیم از ورزشگاه برمی گردد، از فرودگاه برمی گردد و بازی برگزار 

نمی شود عیب بزرگ ماست. اینکه بخواهیم از ماجرای کرونا 

اســـتفاده کنیم و تمرکز تیم حریف را به هم بریزیم 

کار درستی نیست. من با چیزهای دیگر 

کاری ندارم.

 

چرا سرمربیگری تیم شاهین قعر 

جدولی را قبول کردید درحالی 

که تیم داشتید؟

قرارداد من با شاهین دلی بود. 

پشـــیمان نیستم و می دانم 

کار ســـختی را انتخـــاب 

کردم. باور دارم اگر بتوانم 

کار ســـخت را انجام دهم 

هنر کـــردم. از این انتخاب 

ناراحت نیستم هنوز هیچ چیز 

تمام نشده است. چرا بالای سر کسی که نمرده گریه کنیم. ما هنوز نمردیم 

و گریه کردن برای شاهین زود است.

 

نمی ترسید شاهین سقوط کند و نمره ای منفی در پرونده شما درج 

شود؟

من مشـــکلی ندارم. تا آخر می جنگم تا شـــاهین بماند. خدا مرا تا حالا 

دوست داشته و امیدوارم همچنان دوستم داشته باشد. یک سری بازیکن 

خوب داریم که باید با کمک همین ها تیم را سروســـامان دهیم. این هفته 

کمی دســـت مان بازتر است. بازی با سایپا می تواند سرنوشت ساز باشد و 

نتیجه این بازی برایمان مهم است. در بازی این هفته یک تیم تغییر کرده 

نیســـتیم، ولی قطعا تیم متفاوتی خواهیم بود. در بازی قبل هم ما 

به اندازه شکستی که خوردیم ضعیف نبودیم. اگر آن پنالتی ها 

گرفته نمی شد شرایط تغییر می کرد. ناظر در جایی یک حرفی 

می زند و در جایی دیگر پنالتی را تایید می کند. به نظر من هر 

که پنالتی دوم در بازی با گل گهر را پنالتی بداند یا فوتبال 

بازی نکرده و یا اصلا فوتبال بلد نیست.

ســـپیدرودی ها مدعی شدند در دادگاه شما را می بینند. 

پاسخی ندارید؟

ما هم از خیلی ها شکایت کردیم ولی هنوز آنها را در 

دادگاه ندیدیم. راجع به تیم سپیدرود قبلا مفصل 

صحبت کردم. به آنها حق می دهم ولی من با 

مسئولان باشگاه سپیدرود صحبت کردم و بعد 

تصمیم را به درســـتی گرفتم. پولی که از آنها 

گرفتم به آنها پس می دهم من که نمی خواهم 

پول ســـپیدرود را بالا بکشم. برایشان پیغام 

فرســـتادم که پولشان را پس می دهم ولی 

خودشان هم می دانند آنچه قرار بود بگیرم 

نگرفتم. باشگاه ها حرف زیاد می زنند ولی 

عمل نمی کننـــد. در چنین مواقعی اگر 

بروم نامردم ولی بمانم هیچ اسمی ندارم!

پاشازاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: نمی خواهم پول سپیدرود را بالا بکشم

سوءاستفاده از کرونا عیب بزرگ فوتبال ماست

نیلوفرمژدهی
روزنامهنگار

اشتباه عجیبی که AFC هم تکرار کرد

پرسپولیسرویکاغذ

بایکامتیازقهرماننمیشود
فرهیختگان رقابت های هفته بیست وششـــم لیگ برتر پنجشنبه آینده با برگزاری هفت دیدار 

درحالی پیگیری خواهد شد که این امکان وجود دارد با نتایجی که رقم خواهد خورد قهرمانی 

پرسپولیس تا قبل از دیدار این تیم که جمعه شب مقابل نفت مسجدسلیمان برگزار می شود، 

قطعی شـــود. با این حال یک نکته عجیب وجود دارد؛ طی روزهای اخیر در فضای مجازی و 

حتی رســـانه ها این طور عنوان شـــده که پرسپولیس بعد از شکست فولاد، برای قطعی کردن 

قهرمانی تنها به یک تساوی نیاز دارد و بازی های بعدش تشریفاتی خواهند بود. این درحالی 

است که اگر فولاد خوزستان موفق شود در اهواز از سد ذوب آهن گذشته و این تیم را شکست 

دهد با 2۴ بازی ۴2 امتیازی شده و حداقل همچنان روی کاغذ این شانس را برای قهرمانی 

خواهد داشـــت چراکه اگر بر فرض فولاد تمام مســـابقاتش)دو بازی عقب افتاده + پنج بازی 

باقی مانده( را با پیروزی پشت سر بگذارد و پرسپولیس هم تنها یک تساوی در مسابقات بعدی 

کســـب کند، هر دو تیم هم امتیاز خواهند شـــد و طبق قوانین آیین نامه لیگ برتر در صورت 

مســـاوی شـــدن امتیازات دو تیم تفاضل گل، قهرمان را مشخص خواهد کرد. بنابراین فولاد 

با پیروزی در اهواز ۴2 امتیازی شـــده و ۱8 امتیاز دست نخورده دیگر خواهد داشت که این 

موضوع بدان معناست در صورتی که پرسپولیس از سد مسجدسلیمان نگذشته و با این تیم 

مساوی کند نمی تواند به صورت قطعی روی کاغذ قهرمانی اش را مسجل کرده و جشن بگیرد، 

هرچند این پیش بینی بســـیار بدبینانه است و تقریبا تمام اهالی فوتبال منتظر قطعی شدن 

چهارمین قهرمانی پیاپی قرمزها هستند. عجیب اینکه دیروز حتی سایت کنفدراسیون فوتبال 

آسیا هم در خبری اشتباه اعلام کرد که پرسپولیس تنها یک امتیاز با قهرمانی فاصله دارد!

مذاکره با تمدیدی های پرسپولیس بعد از قهرمانی

پیروانیصحبتاولیهراانجامداد
فرهیختگان پرسپولیسی ها این روزها برای قهرمانی در لیگ برتر حداقل به 2 امتیاز دیگر نیاز 

دارند تا در صورت پیروزی فولاد در بازی های پیش رو باز هم این تیم اهوازی نتواند برای قهرمانی 

سرخ ها مشکلی ایجاد کند. البته به نظر می رسد بعد از مسجل شدن قهرمانی پرسپولیسی ها 

در لیگ نوزدهم اتفاقات خوشایندی برای هواداران باشگاه در پیش است؛ طبق شنیده های 

خبرنگار »فرهیختگان« اگر پرســـپولیس در مسجدســـلیمان یک برد دیگر به تعداد بردهایش 

اضافه کند، باشگاه کار خود را برای تمدید قرارداد با بازیکنان حال حاضر تیم آغاز می کند تا 

بتواند پیش از پایان رقابت های لیگ برتر تکلیف بازیکنان خود را مشخص کند و براساس نقاط 

ضعف و پست هایی که نیاز به تقویت دارد، بازیکنان موردنیاز خود را از تیم های دیگر به خدمت 

بگیرد. شنیده ها حکایت از آن دارد که افشین پیروانی، مدیر تیم پرسپولیس گفت وگوی خود 

را با افرادی که قرار اســـت قراردادشـــان تمدید شود آغاز کرده و توانسته نظر مثبت آنها را برای 

تمدید جلب کند و بعید است باشگاه کار سختی برای تمدید با بازیکنان فعلی اش داشته باشد. 


